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§ 12 
Remissvar - Remiss av Skyltar för upplysning  
BRO 2022/216 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Bromma stadsdelsförvaltning delar Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
bedömning att det saknas skäl att tillämpa olika regler för inner- och 
ytterstad då det ur en föroreningsaspekt inte är någon skillnad. 
Bromma stadsdelsförvaltning anser mot denna bakgrund att det är 
ett rimligt försiktighetsmått att ställa krav på att hundägare plockar 
upp efter sin hund i hela staden och tillstyrker därför Skarpnäcks 
stadsdelsnämnds hemställan att kommunfullmäktige ändrar i de 
Allmänna lokala föreskrifterna så att förorening efter hund ska 
plockas upp på offentlig plats även i ytterstaden. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 860697 (Godkänd - R 1) Remissvar - Skyltar för upplysning 
 BRO 2022/216-1.2 Medborgarförslag skyltar för upplysning 
 BRO 2022/216-1.1 Protokoll från Skarpnäcks 

stadsdelsnämnd 2022-04-28 
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